
Agenda MR Vergadering WSV
Datum: 16-05-2024
Tijd: 17:00-18:30
Locatie: WSV
Aanwezig: MS, SL, YB, ADH, FB, GS
Afwezig: LDJ

1. Vooroverleg MR-leden Wie brengt in
I.v.m. afwezigheid hebben LDJ en SL de vergadering voorbesproken.

2. Opening en vaststellen agenda

3. Mededelingen

4. Ter besluitvorming/ instemming / advies

1. Vakantierooster/ leerling vrije dagen (advies is positief)
MS en SL geven toelichting:
Het was een ingewikkelde puzzel. In verband met wetgeving,
bijvoorbeeld het verplicht aantal lesuren per jaar, een maximum
aan gebroken weken, etc., is komend jaar weer gekozen voor een
leerling vrije week.
De studiedagen zijn goed verdeeld over de week, zodat er een
balans is in het aantal terugkomdagen voor medewerkers.
Ook is rekening gehouden met leerlingvrije dagen aansluitend (of
eigenlijk voorafgaand) aan vakanties en daar is de oudergeleding
blij mee.

De komende tijd monitoren we het aantal lesuren dat gegeven
wordt aan de leerlingen. Nader onderzoek wees uit dat de WSV
leerkrachten vaak te veel lesuren geven aan de leerlingen en dat
kan ten koste gaan van de extra werkzaamheden, zoals
administratie, rapporten of oudergesprekken.

2. Formatieplan (instemming PMR)
De MR vraagt MS toelichting te geven op het nieuwe formatieplan,
met de nadruk op de verschillen ten opzichte van de formatie vorig
jaar.

Feit: de WSV moet 10% terug in formatie.

Uitgangspunten denkproces:
- alle klassen moeten uiteraard bemand blijven
- vakdocenten blijven
- wat is arbeidsrechtelijk wel/niet mogelijk

Remedial teaching en verrijking wordt anders ingericht. Nu er minder
uren RT zijn wordt er kritisch gekeken naar de inzet en gaan we
meer clusteren.

RT kan bijvoorbeeld voor een deel naar een onderwijsassistent.
De verrijkingsleerkracht kan bijvoorbeeld de leerkrachten
ondersteunen om verrijking in de klas te faciliteren.



Vanaf mei 2025 gaat de vakleerkracht Engels met pensioen en tenzij
het nieuwe kabinet met andere plannen komt, zullen de leerkrachten
zelf Engels gaan geven. De vakleerkracht Engels is momenteel een
plan aan het schrijven voor een goede overdracht.

NT2 wordt gekort, vanwege het lage aantal NT2 leerlingen.

Vraag vanuit PMR en OMR aan MS:
Hebben jullie als directie ook kritisch naar het aantal FTE
directie gekeken tijdens de opdracht van de formatie krimp?

MS: Benchmark BMG levert cijfers over zwaarte directie en geeft aan
dat de WSV conform norm is.

SL: AOB gaf aan dat er geen verdeelsleutel voor directie is, omdat er
zoveel verschillen in visie van het management van een school zijn.
Leerlingaantal speelt mee, maar het verschil zit 'm in ondersteuning
door administratie, MT, delegeren taken, bovenschoolse directeur,
betrokken bestuur enz..

Het aantal FTE directie is sinds 2020 hetzelfde gebleven en sinds dit
schooljaar zelf iets teruggelopen. Dit ziet de MR echter niet terug in
de formatieplannen van afgelopen schooljaren. Het kan zijn dat de
formatieplannen van de afgelopen jaren niet stroken met hoe de
feitelijke situatie was. We gaan dit uitzoeken.

We komen tot de conclusie dat de inrichting van de organisatie mede
bepalend is voor het aantal FTE dat nodig is voor de directie.

Toekomst:

FB vraagt hoe MS dit in de toekomst voor zich ziet.
MS geeft aan dat het MT nu vrij uitvoerend is en het in de toekomst
beleidsmatiger mag worden.

Waar staan we nu:

Er zijn gesprekken gevoerd met mensen die eventueel minder willen
werken. Die waren er. Mooie manier om terug te gaan in FTE,
zonder dat het pijn doet.

Innovatie aanvraag voor KRAAK voor leerplan. Contouren staan,
maar meer borgen in organisatie. Ligt bij bestuur. In juni horen we of
dat gehonoreerd wordt.

Veel subsidies zijn geënt op de schoolweging en daar komen wij
veelal niet voor in aanmerking. Daarvoor zijn onze ouders
gewoonweg te hoog opgeleid.

De formatie is rond. De meeste wensen kunnen inwilligen. Alle
gesprekken zijn gevoerd.

Teruggang in FTE is gecommuniceerd in de laatste nieuwsbrief,
maar het is nog steeds de vraag of de consequentie hiervan
voldoende doordringt bij ouders.

GS en FB nemen contact op met de Vrienden om te bespreken hoe



zij kunnen bijdragen aan het onder de aandacht brengen van het
initiatief/ stichting.
Vanuit de vrienden is het plan om bij eindejaars picknick langs te
lopen en ouders voor te lichten.

De MR stemt in met het formatieplan. De formatie krimp komt
volgend schooljaar in januari al op de agenda zodat MS al een
richting van denken kan toelichten.

3. Vaststellen notulen vorige vergadering:
De notulen worden vastgesteld.

Update verhuur CO:
- SKW en Woest Zuid worden beiden huurders van de CO per

1 september 2024.
- Waarschijnlijk wordt de gymzaal ook extra verhuurd aan

SKW en WZ.

5. Ter bespreking

4. Schoolgids (Instemming OMR)
- nog niet beschikbaar
- eind juni klaar
- SL verdeelt de pagina’s om te lezen onder de MR leden
- vaststellen in volgende vergadering

5. Terugloop inkomsten Vrienden WSV
Anoeskha Sankatsing laat weten: goed nieuws: anbi status is
toegekend!

6. Algemeen

6. Verkiezingen
SL heeft veel enthousiaste reacties van ouders ontvangen.
Verkiezingen zijn in voorbereiding. We zetten er vaart achter, want
idealiter sluiten onze nieuwe leden in juli aan bij de laatste
vergadering van dit schooljaar.

7. Werkzaamheden middenmeer
–
8. Geluiden achterban
-

7. Rondvraag en sluiten
- oudertevredenheidsonderzoek is binnen, Myra deelt dit

binnenkort met ons.

Rooster van aftreden: (zittingstermijn 4 jaar)

naam aangetreden aftreden
Floor Beckers Februari 2024 Februari 2028
Youssra Bajja September 2023 September 2027
Annelies den Hollander Aanvang schooljaar 2020-2021 juli 2024
Sanne Laurijsen Aanvang schooljaar 2020-2021 juli 2024
Lois de Jong 8 oktober 2020 oktober 2024
Gerben Smit 8 oktober 2020 oktober 2024



De data van de vergaderingen dit schooljaar zijn:
Data MR vergaderingen 2023 - 2024:

- Donderdag 19 oktober 2023 17:00 - 18:30
- Donderdag 30 november 2023 17:00 - 18:30
- Donderdag 8 februari 2024 17:00 - 18:30
- Donderdag 4 april 2024 17:00 - 18:30
- Donderdag 16 mei 2024 17:00 - 18:30
- Donderdag 4 juli 2024 17:00 - 18:30


